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P r o t o k ó ł    Nr  XXXIV/2021 
 

z  Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 

z  dnia  29  grudnia  2021  roku 

odbytej w sali posiedzeń 

Urzędu Miejskiego w Kamieniu Krajeńskim 

w  godzinach  od  830  do  1210  

 
Otwarcia XXXIV sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim dokonał 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim – Kazimierz Warylak.  

Stwierdził, że na stan ogólny 15 radnych w obradach XXXIV sesji 
uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum uprawniające Radę Miejską do 
podejmowania uchwał.  

Następnie powitał wszystkie osoby uczestniczące w sesji oraz 
przedstawił proponowany porządek obrad.  

 
Porządek obrad XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim:     
1. Otwarcie sesji: 

    a/ stwierdzenie quorum 
    b/ przedstawienie porządku obrad 

 
2. Przyjęcie protokołów z XXXII i XXXIII sesji Rady Miejskiej. 
 

3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 
4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Miejsko-Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii w Kamieniu Krajeńskim na rok 2022. 

     a/ wprowadzenie do tematu –  Inspektor ds. profilaktyki                       
                b/ dyskusja 

     c/ podjęcie uchwały Nr XXXIV/222/2021  

 
5. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Kamień Krajeński. 
     a/ wprowadzenie do tematu – Kierownik Referatu RGIiGK                      

                b/ dyskusja 

     c/ podjęcie uchwały Nr XXXIV/223/2021  
 
6. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Kamień 

Krajeński i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną 
przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. 

     a/ wprowadzenie do tematu – Kierownik Referatu RGIiGK                                          
                b/ dyskusja 

     c/ podjęcie uchwały Nr XXXIV/224/2021  
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7. Podjęcie uchwały w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 
niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi.       
a/ wprowadzenie do tematu –  Skarbnik                 

                b/ dyskusja 

     c/ podjęcie uchwały Nr XXXIV/225/2021  
 
8. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński. 
     a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik                           

     b/ dyskusja 
     c/ podjęcie uchwały Nr XXXIV/226/2021  
 

9. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński 

na rok 2021.   
     a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik             
     b/ dyskusja 

     c/ podjęcie uchwały Nr XXXIV/227/2021   
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kamień Krajeński.  
      a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik   

      b/ dyskusja 
      c/ podjęcie uchwały Nr XXXIV/228/2021   
 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Budżetu Gminy Kamień 
Krajeński na rok 2022.   
      a/ wprowadzenie do tematu – Burmistrz             

      b/ dyskusja 
      c/ podjęcie uchwały Nr XXXIV/229/2021   

 
12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 
Kamienia Krajeńskiego. 

      a/ wprowadzenie do tematu –  Przewodniczący Rady Miejskiej         
      b/ dyskusja 

      c/ podjęcie uchwały Nr XXXIV/230/2021   
 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diet radnych. 

      a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik          
      b/ dyskusja 
      c/ podjęcie uchwały Nr XXXIV/231/2021   

 
14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia diet przewodniczących 

organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Kamień 
Krajeński. 
      a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik          

      b/ dyskusja 
      c/ podjęcie uchwały Nr XXXIV/232/2021   
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15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych Gminy Kamień Krajeński na lata 2021 - 2030. 
      a/ wprowadzenie do tematu – Dyrektor MGOPS           

      b/ dyskusja 
      c/ podjęcie uchwały Nr XXXIV/233/2021   
 

16. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące.  
 
17. Zamknięcie obrad sesji.    

 
Radni jednogłośnie 14 głosami za przyjęli przedstawiony porządek 

obrad (imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji). 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim stwierdził, że 

Rada Miejska na XXXIV sesji obradować będzie wg przedstawionego 
porządku obrad.      

 
Ad.2. Przyjęcie protokołów z XXXII i XXXIII sesji Rady Miejskiej. 

 

Radni jednogłośnie 14 głosami za przyjęciem protokołów z XXXII                   
i XXXIII sesji Rady Miejskiej. 

 

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad.3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

Informacja z działalności w okresie międzysesyjnym – w załączeniu do 

protokołu z sesji. 
  

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak udzielił 

głosu obecnemu na sesji Staroście Sępoleńskiemu. 
 

Starosta Sępoleński Jarosław Tadych przekazał kilka informacji 
dotyczących m.in.: 

- transportu publicznego, 

- inwestycji drogowych; wniosków złożonych w ramach Polskiego Ładu 
(wniosek na drogę Jerzmionki – Zamarte nie uzyskał aprobaty), 

- funkcjonowania szpitala w Więcborku, 
- szczepień przeciwko COVID-19 na terenie powiatu.   
 

Radny Piotr Łukarski podkreślił, że 10 lat działa w samorządzie. Od 
początku prosił o chodnik w Jerzmionkach. Wykonany został projekt na 
przebudowę całej drogi, ze ścieżką rowerową. Koszt inwestycji szacowany na 

12 mln zł. Podkreślił, że mieszkańcy nadal proszą o chodnik. Zwrócił uwagę 
na ruch odbywający się na drodze prowadzącej przez Jerzmionki i zagrożenia 

z tym związane. Podkreślił, że chodzi o chodnik, a nie o cały ciąg za 12 mln 
zł. Poinformował, że zwrócił się o pomoc w tej sprawie do Poseł Iwony 
Kozłowskiej. Zaprosił Starostę do Jerzmionek celem sprawdzenia jaki ruch 

odbywa się na wskazanym odcinku drogowym.  
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Starosta Sępoleński Jarosław Tadych podkreślił, że 17 lat pracował                      

w Kamieniu Krajeńskim i zna ten teren. Stwierdził, że lepiej było starać się             
o dofinansowanie 95% niż 50%. Dlatego też wniosek złożony był w ramach 

Polskiego Ładu. Droga ta miała zostać zrobiona kompleksowo. Podkreślił, że 
jeżeli wniosek ponownie nie uzyska dofinansowania to prowadzone będą 
rozmowy w sprawie chodnika, a decyzja jakie chodniki mają zostać 

wykonane należy do Gminy Kamień Krajeński.  
 
Radny Bogdan Januszewski zapytał o obwodnicę Kamienia Krajeńskiego                 

i Sępólna Krajeńskiego. Nawiązał również do szczepień podkreślając, że winą 
jest brak decyzji o obowiązkowym szczepieniu.    

 
Starosta Sępoleński Jarosław Tadych odpowiedział, że spotkanie, o którym 
wspomniał radny dotyczyło obwodnicy wzdłuż drogi wojewódzkiej 241 tj. tak 

zwana mała obwodnica (miejscowość Grochowiec do skrzyżowania za 
torami). Jest to warunek, aby obwodnica Kamienia Krajeńskiego i Sępólna 

Krajeńskiego była realizowana. Podkreślił, że jeżeli chodzi o Kamień 
Krajeński to sprawa jest prosta. Inaczej było z Sępólnem Krajeńskim.    

 

Radny Jacek Kucharski wspomniał o podpisanej umowie na przebudowę 
przejść dla pieszych. Jedno takie przejście znajduje się w Kamieniu 
Krajeńskim. Wskazał również na przełom drogowy w kierunku Witkowa. 

Podkreślił, że należało to sfrezować, a nie ustawiać znak na tak długi czas.  
 

Starosta Sępoleński Jarosław Tadych odpowiedział, że nie pamięta 
szczegółów ustaleń. Podkreślił, że radny otrzyma informację na ten temat. 
Wspomniał również, że jeżeli chodzi o inwestycje drogowe to od 2006 roku są 

ustalenia o partycypowaniu w kosztach. Podkreślił także, że sprawę 
przełomu drogowego przekaże dyrektorowi Zarządu Drogowego.  
 

Radna Natalia Marciniak stwierdziła, że wypowiedź Starosty zawierała mało 
konkretów jeśli chodzi o Gminę Kamień Krajeński. Nawiązała do 

przekazywanego dofinansowania dla powiatu. Poprosiła o przestawianie 
sprawozdania na co te środki są przeznaczane. Radna chciałaby wiedzieć 
również na co przeznaczane będą kolejne dofinansowania w przyszłym roku 

budżetowym. Na komisjach przekazywana jest informacja, że środki te 
przeznaczane są na budowę chodników lub drogi. Prosiła o informację, 

ponieważ radni nie wiedzą np. gdzie ma powstać chodnik lub jaki ma być to 
odcinek.  
 

Starosta Sępoleński Jarosław Tadych zdziwiony był, że radni nie wiedzą na 
co te środki są przeznaczane. Podkreślił, że porozumienia chodnikowe są od 
2006 roku. Gmina decyduje gdzie środki zostaną przekazane. Warunkiem 

podstawowym jest dokumentacja. Wówczas zadanie może być realizowane. 
Jest szczegółowa informacja dotycząca wykonanej inwestycji. Podkreślił, że 

kwota 45 tys. zł również wskazuje na konkretne zadanie, przejście na ul. 
Dworcowej. 
 

Radna Natalia Marciniak stwierdziła, że pytała o budowę chodników i dróg,  
a nie o przejście. 
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Starosta Sępoleński Jarosław Tadych odpowiedział, że na drogi nie ma 

jeszcze dofinansowania.  
 

Radna Natalia Marciniak podkreśliła, że wynika to z braku konkretnych 
informacji ze strony włodarza Gminy Kamień Krajeński. Poprosiła Starostę             
o przekazywanie radnym bezpośredniej informacji po wykonaniu np. jakiegoś 

odcinka chodnika.      
 
Starosta Sępoleński Jarosław Tadych poinformował, że jeżeli sytuacja                   

z pandemią nie przeszkodzi to postara się uczestniczyć w sesji w przyszłym 
roku. 

 
Radna Natalia Marciniak stwierdziła, że nie ma problemu, aby uczestniczyć 
w sesjach online. 

 
Starosta Sępoleński Jarosław Tadych odpowiedział, że radni mogą również 

uczestniczyć w takich sesjach powiatowych. Stwierdził, że ma 4 samorządy             
i nie jest to łatwe. Podkreślił również, że przekazywane informacje dotyczące 
inwestycji drogowych są rzetelne, a środki przekazywane są również na 

transport publiczny oraz utrzymanie punktu szczepień.   
    
Radna Ewa Wiese nawiązała do możliwości składania wniosków przez powiat 

dla środowisk byłych PGR. Poprosiła, aby mieć na uwadze drogę na odcinku 
Duża Cerkwica – Dąbrówka.   

 
Starosta Sępoleński Jarosław Tadych odpowiedział, że jest to świeża sprawa, 
że powiaty mogą składać wnioski na takie inwestycje. Będzie to uzgadniane          

z samorządami. Podkreślił również, że można przyjechać do Starostwa                   
i rozmawiać na tematy wymagające wyjaśnienia i uzgodnienia. 
 Na zakończenie Starosta złożył wszystkim życzenia noworoczne.   

 
Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do następnego punktu obrad.  

 
Ad. 4. Wprowadzenia do tematu dokonała Inspektor ds. profilaktyki – 
Dorota Buda.  

 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 

odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr XXXIV/222/2021 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia 
29 grudnia 2021 roku w sprawie przyjęcia Miejsko-Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii w Kamieniu Krajeńskim na rok 2022, podjęta została 
jednogłośnie 14 głosami za.  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
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Ad. 5. Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Kamienia 

Krajeńskiego – Wojciech Głomski.  
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Uchwała Nr XXXIV/223/2021 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia 
29 grudnia 2021 roku zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 
Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Kamień 
Krajeński, podjęta została jednogłośnie 14 głosami za.  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 
Ad. 6. Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Kamienia 

Krajeńskiego – Wojciech Głomski.  
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Uchwała Nr XXXIV/224/2021 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia 
29 grudnia 2021 roku zmieniająca uchwałę w sprawie określenia 
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Kamień 
Krajeński i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 
właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
podjęta została 13 głosami za (brak na sali G. Szymanowicza).  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 
Ad. 7. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 

Kamień Krajeński – Piotr Gustyn.  
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Uchwała Nr XXXIV/225/2021 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia 
29 grudnia 2021 roku w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 
odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, podjęta została 13 
głosami za, przy 1 głosie przeciw (S. Skaja).  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad. 8. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński – Piotr Gustyn.  

 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
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Uchwała Nr XXXIV/226/2021 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia 
29 grudnia 2021 roku zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński, podjęta została 
jednogłośnie 14 głosami za.  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad. 9. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński – Piotr Gustyn.  

 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 

odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr XXXIV/227/2021 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia 
29 grudnia 2021 roku zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 
2021, podjęta została jednogłośnie 14 głosami za.  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kamień Krajeński. 

 
Ad. a/ Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik – Piotr Gustyn.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim Kazimierz Warylak 
odczytał uchwałę Nr 19/WPF/2021 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 14 grudnia 2021 r. w sprawie 
opinii o projekcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Kamień Krajeński.  
  
Ad. b/ Dyskusja. 
 

Brak dyskusji.  
 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 

przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie.   
 

Ad. c/ Uchwała Nr XXXIV/228/2021 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 
z dnia 29 grudnia 2021 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kamień Krajeński, podjęta została 13 głosami za, przy            

1 głosie wstrzymującym się (J. Kucharski).  
  

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Budżetu Gminy Kamień 
Krajeński na rok 2022.   

 
Ad. a/ Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz – Wojciech Głomski. 
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 Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim Kazimierz 

Warylak odczytał uchwały Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 14 grudnia 2021 r. Nr 19/P/2021                

w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Kamień Krajeński 
na 2022 r. oraz Nr 18/Dpr/2021 w sprawie opinii o możliwości 
sfinansowania planowanego deficytu przedstawionego w projekcie uchwały 

budżetowej Gminy Kamień Krajeński na 2022 r. 
  
Ad. b/ Dyskusja. 

 
Radny Sebastian Skaja odniósł się do wcześniejszej wypowiedzi radnej 

Natalii Marciniak dotyczącej tego, że radni nie wiedzą na co są przeznaczane 
środki przekazywane dla powiatu. Nawiązał również do drogi powiatowej do 
Jerzmionek. Podkreślił, że minęły 3 lata, a chodnika w Jerzmionkach nadal 

nie ma. Nawiązał do kosztów remontu przedmiotowej drogi, podkreślając, że 
potrzebny jest tam chodnik, a droga przydałaby się np. w Dąbrówce, 

szczególnie na odcinku Duża Cerkwica – Dąbrówka. Radny stwierdził, że 
działania powinny zmierzać w takim kierunku jakiego oczekują mieszkańcy, 
a nie tak jak kilka osób sobie ustali. Nawiązał również do zawartej umowy 

dotyczącej partycypowania w kosztach. Radny chciałby zobaczyć taką 
umowę. Stwierdził, że oznacza to, że jeżeli miałaby być robiona droga do 
Dąbrówki to powiat powinien partycypować w kosztach. Podkreślił, że            

w budżecie nie ma zapisów na temat dróg, o które radni walczą np. ul. 
Matejki, ul. Kusocińskiego i ul. Długa. Drogi były wpisane, a teraz ich nie 

ma. Miały być budowane zarówno drogi jak i chodniki. Nawiązał również do 
drogi przy ul. Topolowej, której nie ma w planach. Następnie odniósł się do 
Klubu Seniora, podkreślając, że trzeba dołożyć kolejne 300.000 zł do czegoś 

co jeszcze nie powstało. Stwierdził, że jeżeli będzie tam około 5 osób to będzie 
sukces. Podkreślił, że życzy seniorom jak najlepszych atrakcji w mieście, ale 
uważa że korzystniej byłoby zorganizować dojazd dla tych osób do Kamienia 

Krajeńskiego ze wszystkich miejscowości. Stwierdził, że posterunek policji 
kosztował już gminę 2 mln zł, uwzględniając zapisy budżetu na 2022 rok. 

Podkreślił, że za takie środki można by wybudować nowoczesny budynek. 
Nawiązał również do ocieplenia budynku OSP, twierdząc, że jest dużo innych 
ciekawych projektów jak np. żłobek, o którym mówi około 3 lata. 

Poinformował także, że zwrócili się do niego mieszkańcy Płocicza twierdząc, 
że w szkole w Płociczu są niewykorzystane pomieszczenia, które mogłyby 

zostać przeznaczone na żłobek. Należałoby jednak pozyskać dofinasowanie 
do żłobka. Podkreślił również, że rozmawiał ze strażakami, którym 
przydałaby się siłownia, a nie wydanie dużych środków na ocieplenie 

budynku, w którym później przez 5 lat nie będzie mogło nic powstać, 
ponieważ jest to dotacja unijna, a zatem przez 5 lat budynek będzie stał 
pusty. Następnie podkreślił, że mieszkańcy pytają co z parkingiem przy 

kościele. Okazuje się, że parking przy ul. Dworcowej będzie zlikwidowany,             
a przy ul. Mickiewicza nie powstaje. Stwierdził, że niedługo ludzie, którzy 

będą chcieli iść do kościoła będą parkowali przy stadionie, albo nad jeziorem. 
Podkreślił, że mnóstwo rzeczy jest nieprzemyślanych. Nie jest to z radnymi 
konsultowane dlatego jest przeciw.  
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Burmistrz Wojciech Głomski podkreślił, że ul. Topolowa i ul. Matejki były 

złożone w ramach Polskiego Ładu. Wniosek nie przeszedł, zatem złożone 
zostało to do Wojewody. Podkreślił, że trzeba zastanowić się nad złożeniem 

wniosku w ramach nowego Polskiego Ładu. Chciałby to przedyskutować                 
z radnymi w nowym roku.       

Odnośnie żłobka podkreślił, że nie widzi problemu działania w ramach 

stowarzyszenia. Udzielona zostałaby pomoc w tym zakresie. Podkreślił, że 
chciałby, aby było to zorganizowane podobnie jak w Sępólnie Krajeńskim                
i aby społeczeństwo również się zaangażowało. Poinformował o planowanym 

spotkaniu z osobą, która jest organizatorem prywatnych żłobków                  
w Człuchowie celem zainteresowania Gminą Kamień Krajeński. Temat nie 

został zapomniany i podejmowane są próby jego rozwiązania.  
 
Radny Eugeniusz Stryszyk zapytał o zapis dotyczący zakupu samochodu dla 

OSP Witkowo. Podkreślił, że OSP Radzim nie ma samochodu, ale OSP 
Witkowo ma.  

 
Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że temat ten należałoby 
przedyskutować z radą sołecką. Jest to zapisane w ramach funduszu 

sołeckiego i są to ich ustalenia.  
 
Radny Bogdan Januszewski podkreślił, że jest zadowolony z budżetu na 

2022 rok jeżeli chodzi o Dużą Cerkwicę oraz Radzim obejmujący również jego 
okręg wyborczy. Są inwestycje oraz inne mniejsze zadania, które będą 

realizowane. Podkreślił, że dobrze byłoby gdyby ten słuszny kierunek został 
utrzymany.  
 

Radny Jacek Kucharski podkreślił, że budżet jest to zbiór różnych zadań, 
które niektórym pasują bardziej, a innym mniej. Stwierdził, że kierunek 
wszystkim zadaniom nadaje Burmistrz, a powinna również Rada. Jest to             

11 budżet, nad którym jako radny będzie głosował. Często porównywał go do 
tortu, a w tym przypadku jego kawałka nie ma. Podkreślił również, że jest 

mnóstwo zadań, którym kibicuje i które chciałby, aby były realizowane, ale 
nie ma drogi przy ul. Kusocińskiego i Długiej. Podkreślił, że jest to 
zobowiązanie wobec jego wyborców z okręgu i dlatego wstrzyma się od głosu.    

 
Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz 

Warylak przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie.  
  
Ad. c/ Uchwała Nr XXXIV/229/2021 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 

z dnia 29 grudnia 2021 roku w sprawie uchwalenia Budżetu Gminy Kamień 
Krajeński na rok 2022 podjęta została w następujący sposób: 
8 głosów za 

2 głosy przeciw (N. Marciniak, S. Skaja) 
4 głosy wstrzymujące się (M. Betin, J. Kucharski, S. Lubińska,                           

G. Szymanowicz) 
 

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
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Ad. 12. Wprowadzenia do tematu dokonał Przewodniczący Rady 

Miejskiej – Kazimierz Warylak.  
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Uchwała Nr XXXIV/230/2021 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia 
29 grudnia 2021 roku w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 
Kamienia Krajeńskiego, podjęta została jednogłośnie 14 głosami za.  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad. 13. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński – Piotr Gustyn.  

 
Radny Bogdan Januszewski zwrócił uwagę na potrącenia za nieobecności 

radnych. Poddał pod rozwagę czy zamiast 10% nie powinno być 
wprowadzone 5%. Ostatecznie radny nie zgłosił wniosku w tej sprawie. 
Pozostało potrącenie w wysokości 10%.  

 
Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz 
Warylak odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 
Uchwała Nr XXXIV/231/2021 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia 
29 grudnia 2021 roku w sprawie ustalenia diet radnych, podjęta została                
13 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się (J. Dobek).  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 
Ad. 14. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 

Kamień Krajeński – Piotr Gustyn.  
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Uchwała Nr XXXIV/232/2021 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia 
29 grudnia 2021 roku w sprawie ustalenia diet przewodniczących organów 
wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Kamień Krajeński, podjęta 
została jednogłośnie 14 głosami za.  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 
Ad. 15. Wprowadzenia do tematu dokonała Dyrektor Miejsko – 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kamieniu Krajeńskim – Zofia 
Krzemińska.  

 
Radny Sebastian Skaja podziękował Pani Zofii Krzemińskiej za wieloletnią 
pracę na stanowisku Dyrektora Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej. Pogratulował wszystkich sukcesów. Wyraził nadzieję, że nadal 
będzie reprezentowała gminę w powiecie.  
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Dyrektor MGOPS w Kamieniu Krajeńskim Zofia Krzemińska również 

podziękowała za wieloletnią współpracę. Podkreśliła, że było bardzo dużo 
wyzwań. Wspólnie udało się pokonać trudności. Stwierdziła również, że jest 

wspaniała kadra w MGOPS w Kamieniu Krajeńskim. Na zakończenie złożyła 
życzenia noworoczne.   
 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak oraz Burmistrz 
Kamienia Krajeńskiego Wojciech Głomski w podziękowaniu za wieloletnią 
współpracę wręczyli Dyrektor MGOPS Zofii Krzemińskiej bukiet kwiatów, 

życząc przede wszystkim dużo zdrowia i realizacji marzeń.       
 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz 
Warylak odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Uchwała Nr XXXIV/233/2021 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia 
29 grudnia 2021 roku w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania 
Problemów Społecznych Gminy Kamień Krajeński na lata 2021 - 2030, 
podjęta została jednogłośnie 14 głosami za.  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad.16. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące.  

 
Radny Sebastian Skaja stwierdził, że zdarza się, że radni głosują nad czymś 

co nie istnieje. Wspomniał o zgłoszonym kocie z wypadku, którego zawiózł do 
gabinetu weterynaryjnego w Człuchowie, z którym podpisana miała być 
umowa. Okazało się, że nie została podpisana mimo, że na XXVI sesji odbyło 

się głosowanie w tej sprawie. Gabinet w Człuchowie zajmować miał się 
zwierzętami powypadkowymi. Pani weterynarz nie podpisała umowy, 
ponieważ jej treść była dla niej niekorzystna. Radny stwierdził, że od stycznia 

będzie musiał sprawdzać każdą umowę. 
 

Burmistrz Wojciech Głomski poprosił inspektor Urzędu Miejskiego Darię 
Krajewską o wyjaśnienie sprawy.   
 

Inspektor Daria Krajewska odpowiedziała, że nie ma umów, ponieważ 
odbywa się to w formie zleceń. Pani weterynarz otrzymała umowę, ale jej nie 

zaakceptowała. Dlatego też odbywa się to w formie zlecenia.  
 
Burmistrz Wojciech Głomski zapytał radnego czy była taka sytuacja, że 

Urząd nie zapłacił za wykonane usługi.  
 
Radny Sebastian Skaja odpowiedział, że nie było takiej sytuacji i podziękował 

za to. Podkreślił, że chodziło mu o kwestie formalne. Jeżeli się nad czymś 
głosuje to nie może być tak, że ta rzecz nie istnieje.  

 
Radny Bogdan Januszewski zapytał o obwodnicę Kamienia Krajeńskiego.  
 

Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że wszystko jest na dobrej drodze. 
Za tę inwestycję odpowiada GDDKiA.  
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Ad.17. Zamknięcie obrad sesji.    

 
K. Warylak – w związku z wyczerpaniem porządku sesji, zamykam obrady              

XXXIV sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim. Dziękuję wszystkim za 
obecność. 
 

Na tym obrady XXXIV sesji zakończono.   
 
 

                                                             P r z e w o d n i c z ą c y  

 Protokołowała                                                Rady Miejskiej 

/-/ Izabela Turzynska 

                                                               /-/ Kazimierz Warylak  


